إدارة الهئية الملكية بالجبيل الصناعية

المحترمين

تحيه طيبه...

نود أن نهنئ ادارة الهيئه الملكيه في الجبيل لتعاونها المثمر مع شركتنا بالجبيل الصناعيه

هذا التعاون اثمر بتعاون آخر بين ادارات التسويق في كلا الكيانين بهدف اضافة جواهر الى قائمة الشركات الموثقة لدى الهيئة الملكية في الجبيل من خلال تطوير استراتيجيات واهداف تسويقية لمساعدة بناء علامة تجارية قوية وحسنة السمعة لجواهر في السوق المحلي.

وعليه يسعدنا ابلاغكم بتقديمنا لخصومات حصرية خاصة لموظفي الهيئة الملكية في الجبيل بنسبة 10% على خدمات المدبرات الشهرية وخصم 20% على خدمات التنظيف بالساعات على شكل أكواد خصم مخصصة بحيث يمكنهم استعمال الأكواد الترويجية في جميع فرو عنا بالاضافة الى بوابات الحجز الالكترونية وتطبيقات الهواتف.

وفي حال قدوم منسوبي الهيئة الملكية في الجبيل لأحد فروعنا, يمكن اتمام العقد بالخصم الخاص عن طريق نسخ بطاقات العمل الرسمية وارفاقها بالعقود المبرمة مرفق لكم عينة من البطاقة لمطابقتها في الاسفل.

1- خصم 10% على جميع خدمات المدبرات الشهرية وللاستفادة من هذا العرض يرجى اولا التأكد من صلاحية بطاقة العمل

- " Jubail Royal Commission" الدخول الى انشاء عقد جديد تحت مسمى
 - كتابة رمز الخصم JWRC10
 - ستظهر الاسعار بالخصم المبرم.
 - 2- خصم 20% على خدمات التنظيف بالساعات.
 - رمز الخصم JWRC20
 - آخر يوم للزيارة بتاريخ 14-01-2023



وفي حال كان لديكم اي اسئلة تتعلق بهذا التعاون, يمكنكم الاتصال بادارة قسم التسويق مباشرة على 0133468822 او 0133670888 و 0133670888

مع جزيل الشكر.

Dears

We would like to congratulate royal Commission for Jubail Branch for successfully and fruitful collaboration with us.

This successful collaboration ended in a promotional collaboration between the Marketing departments of both entities aiming to add Jawahr to the list of trusted partners of RCJY by developing marketing and advertising strategies to help establish a strong brand and reputation for Jawahr in the



market.

We offered for Royal Commission for Jubail and Yanbu employees a 10% flat discount on all Monthly Housemaid Services and a 20% flat discount on the hourly cleaning services that can be used by the special promo codes given to them. The codes can be used in branches

across KSA as well as our online booking portal and mobile applications starting from today 18-1-2021 till 31-12-2022.

These special discounts are exclusively made for RCJY employees that can be implemented by scanning and attaching the employment cards to the contracts made. Below is a sample of the card for your reference..

- 1- 10% Discount on all monthly housemaid services
- From contract creation form select the Benefit "Jubail Royal Commission"
- Enter the promo code as "JWRC10"
- 10% discount price will appear and can save the contract for payment.
- 2- 20% on the hourly cleaning services
- Promo code JWRC10
- Last day of visit 14-1-2023

For further assistance direct contact us as below:



JUBAIL BRANCH

Al-Arfaj Business Center, Al-Fanateer District, Office # 04, Jubail Al-Sanaiyah. Call: 013 367 0888 / 013 346 8822

Call / Whatsapp: +966 539009672 +966 590444410 www.jawahr.com